

SANDWICHES

سندويشات



Sheesh Tawook 1.785
Grilled chicken pieces cooked on charcoal, served with garlic sauce, pickled cucumber and french fries in saj bread.

شيش طاووق
قطع الدجاج المشوية على الفحم تقدم مع صلصة الثوم ومخلل الخيار والبطاطس المقلية في خبز الصاج.



Sheesh Kabab 2.310
Grilled lamb cooked on charcoal, served with hommos, pickled cucumber, parsley, onion and tomato in saj bread.

شيش كباب
قطع من لحم الغنم مشوية على الفحم تقدم مع الحمص ومخلل الخيار والبقدونس والبصل والطماطم في خبز الصاج.



Kaffa 2.205
Ground beef with Lebanese spices cooked on charcoal served with hommos, pickled cucumber, parsley, onion and tomato in saj bread.

كفتة
كفتة مشوية على الفحم تقدم مع الحمص ومخلل الخيار والبقدونس والبصل والطماطم في خبز الصاج.



Chicken Liver 1.785
Chicken liver with Bayti special seasoning served with garlic sauce, pickled cucumber and tomato in long buns or saj bread.

كبدة دجاج
كبدة الدجاج بنكهة بيتي الخاصة تقدم مع صلصة الثوم ومخلل الخيار والطماطم في خبز الصامولي أو خبز الصاج.



Pulled Chicken 1.785
Bayti special chicken served with garlic sauce, pickled cucumber and french fries in long buns or saj bread.

دجاج مسحوب
الدجاج المطبوخ بطريقة بيتي الخاصة يقدم مع صلصة الثوم ومخلل الخيار والبطاطس المقلية في خبز الصامولي أو خبز الصاج.



Chicken Escallops 2.310
Fried chicken Escallops served with garlic sauce, pickled cucumber, cabbage salad, french fries and cocktail sauce in long buns or saj bread.

دجاج ايسكلوب
دجاج اسكالوب المقلي يقدم مع صلصة الثوم ومخلل الخيار وسلطة الملفوف والبطاطس المقلية وصلصة الكوكتيل الخاص في خبز الصامولي أو خبز الصاج.



Chicken Kofta 2.100
Grilled chicken kofta cooked on charcoal served with garlic sauce, pickled cucumber and french fries in saj bread.

كفتة دجاج
كفتة الدجاج المشوية على الفحم تقدم مع صلصة الثوم ومخلل الخيار والبطاطس المقلية في خبز الصاج.



Shrimp Sandwich 2.625
Pieces of grilled prawns cooked on charcoal with Bayti special seasoning served with lettuce, pickled cucumber and cocktail sauce in long buns or saj bread.

سندويش ربيان / جمبري
قطع من الربيان المشوي على الفحم بنكهة بيتي الخاصة يقدم مع الخس ومخلل الخيار وصلصة الكوكتيل في خبز الصامولي أو خبز الصاج.



Fish Sandwich 2.625
Pieces of grilled hamour cooked on charcoal with Bayti special seasoning served with tahini sauce and potato harra in saj bread.

سندويش سمك
قطع من سمك الهامور المشوي على الفحم بنكهة بيتي الخاصة يقدم مع صلصة الطحينية والبطاطا الحارة في خبز الصاج.